
In deze serie ‘Je raadt het nooit’ interviewen we wekelijks een raadslid van Het Hogeland. Wil je meer weten over 
de andere raadsleden of het raadswerk? Kijk dan eens op raadhethogeland.nl
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Ik ben een echt verenigingsmens
Vooral het sportgebeuren in onze gemeente heeft mijn 
belangstelling. Ik ben echt een verenigingsmens. Als 
raadslid moet ik natuurlijk gemeentebreed denken, ik zit 
tenslotte voor de hele gemeente in de raad. We hebben een 
hele grote gemeente en onze naam  GemeenteBelangen 
zegt genoeg. We zijn er voor iedereen. Ik zet me net zo goed 
in voor Zoutkamp als voor Roodeschool of Winsum. 
Het aardbevingsdossier heeft mijn speciale belangstelling
Ik maak me er hard voor dat het NPG geld (Nationaal 
Programma Groningen) zo breed mogelijk besteed wordt. 
We hebben als provincie 1,1 miljard euro gekregen voor 
het aardbevingsgebied. Daarvan is 17,5 miljoen voor onze 
gemeente beschikbaar en dat moet zo goed mogelijk 
besteed worden. Dat geld is voor onze inwoners. Her en der 
zijn er projecten op gang gekomen. Nu moeten we met wat 
we geleerd hebben, kijken hoe we dat geld zo goed mogelijk 
kunnen besteden. 

We hebben allemaal hetzelfde doel
Per week besteed ik 15 tot 20 uur aan raadswerk. De ene 
week ben ik veel op pad en heb ik veel overleg en de andere 
week is het wat rustiger. De samenwerking met andere 
fracties en mijn eigen collega’s vind ik ontzettend leuk. We 
zitten allemaal in verschillende politieke partijen maar we 
hebben allemaal hetzelfde doel: dat we ons inzetten voor 
de inwoners van onze gemeente. Dat is voor elke partij 
hetzelfde. En wat ik ook leuk vind is dat ik weet wat er in 
onze dorpen leeft. Of dat nu Zoutkamp of Bedum is. Daar 
had ik eerst geen weet van. Ik ben veel onder de mensen. 
Ieder mens heeft natuurlijk zijn persoonlijk belang, maar ik 
ben er voor het algemeen belang.

Onder de indruk van vrijwilligers
Ik ben graag in Noordpolderzijl en Lauwersoog. Dat zijn 
geweldige natuurgebieden. Het Hogeland is een prachtige 
fietsgemeente. Ik merk dat als er iets wordt georganiseerd 
in onze gemeente, de mensen hier ook graag de handen 
ineen slaan. En dan is er zomaar een evenement. 
Bijvoorbeeld de Noorder Rondrit. Al die vrijwilligers staan 
er klaar voor. Dat mensen hier samen en vrijwillig de 
schouders eronder zetten, maakt altijd grote indruk op me.

De toekomst
Ik hoop dat we meer bereiken als het gaat om de 
aardbevingsproblematiek. Ook hoop ik dat we de 
leefbaarheid in de dorpen goed weten te houden. Dat 
de infrastructuur op orde blijft. Als raadslid kunnen we 
het niet iedereen naar de zin maken. We hebben een 
coalitieakkoord met andere partijen. Daarin komen we 
samen tot oplossingen voor onze inwoners. Dan is het soms 
wat geven en wat nemen. Maar ik sta achter de afspraken 
die we hebben gemaakt in deze ‘regeerperiode’. 

Dag, mijn naam is Jacob Cleveringa. Ik ben geboren in 
1954 en woon in Baflo. Dit is mijn tweede termijn dat 
ik in de gemeenteraad zit. Dus de eerste vier jaar heb ik 
al volgemaakt. Ik ben eigenlijk per ongeluk in de politiek 
beland. Ik heb mij ooit aangemeld bij GemeenteBelangen 
Winsum. Dat was vanuit betrokkenheid, niet om in de 
gemeenteraad te komen. 

Drie GemeenteBelangen samenvoegen tot één
Ik ben altijd als vrijwilliger betrokken geweest bij ons dorp. 
Op een gegeven moment dacht ik, ik word lid van de lokale 
partij in Winsum. We hadden toen nog niet zo’n hele grote 
club. Ik heb me in die tijd erg ingezet voor de herindeling van 
onze gemeente. Er waren toen drie GemeenteBelangen. 
Eén in Eemsmond, één in Bedum en één in Winsum. Ik 
heb me als bestuurslid toen ingezet om die drie samen te 
voegen tot één GemeenteBelangen voor Het Hogeland. Eén 
van de mensen op onze lijst werd burgemeester, de ander 
werd wethouder en daardoor werd ik raadslid. Zo ben ik in 
de politiek gerold.

Een gemeenteraad wordt door de inwoners van een 
gemeente gekozen en is het hoogste bestuursorgaan 
in de gemeente. De gemeenteraad geeft aan wat er in 
een gemeente moet gebeuren en ziet toe op het werk 
van de burgemeester en wethouders. De raad van Het 
Hogeland bestaat uit 29 raadsleden. Maar wie zijn zij? 
Wat drijft hen om raadslid te zijn? En wie is eigenlijk 
de mens achter de lokale politicus? Je raadt het nooit!

‘Ik ben er voor het 
algemeen belang’


